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P R O T O K Ó Ł Nr V/11 
z obrad V Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła si ę w dniu 14 kwietnia 2011 r. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2011 roku Gminie – Miasto 

Płock na poczet pokrycia kosztów pobytu w Izbie Wytrzeźwień w Płocku mieszkańców 
Gminy Stara Biała. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                   

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stare 
Proboszczewice (dz. nr 75/5).    

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                   
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (dz. 
nr nr  24/31, 24/38 i 24/42).                        

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                   
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (dz. 
nr 21/10).                           

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                   
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stare Proboszczewice (dz. nr 
nr 238/1 i 369/9) i Nowe Trzepowo (dz. nr nr 153/1 i 151/2).    

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Biała na lata 2010-
2017”.       

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Brwilno na lata 
2011-2018”.                                        

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Nowe 
Proboszczewice na lata 2010-2017”.      

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Stara Biała.                                                               
18. Zapytania i wolne wnioski. 
19. Zakończenie obrad.                
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V Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła 
się o godz. 9.15 i zakończyła o godz. 12.50 

Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób. 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów, a w szczególności po raz pierwszy obecnego na sesji sołtysa Ulaszewa Pana Leszka 
Majczynę, oraz zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad:  
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2011 roku Gminie – Miasto     

Płock na poczet pokrycia kosztów pobytu w Izbie Wytrzeźwień w Płocku mieszkańców 
Gminy Stara Biała. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    
     z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stare     
     Proboszczewice (dz. nr 75/5).    
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    
     z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (dz.  
     nr nr  24/31, 24/38 i 24/42).                        
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    
     z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (dz.  
     nr 21/10).                           
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    
     z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stare Proboszczewice (dz. nr       
     nr 238/1 i 369/9) i Nowe Trzepowo (dz. nr nr 153/1 i 151/2).    
14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Biała na lata 2010- 
     2017”.       
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Brwilno na lata  
     2011-2018”.                                        
16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Nowe      
     Proboszczewice na lata 2010-2017”.      
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Stara Biała.                                                               
18. Zapytania i wolne wnioski. 
19. Zakończenie obrad.                

 
Wobec braku wniosków do przedstawionego porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł 
do kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad. 3. 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia IV sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi     
i zastrzeżenia do protokołu. 
Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń, wobec czego Przewodnicz ący Rady poddał pod 
głosowanie projekt protokółu z IV sesji. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z IV Sesji Rady Gminy przyjęto jednogło śnie (15 
głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
� Trwa ostatni etap projektowania drogi do kościoła w Brwilnie wraz z parkingiem 

przykościelnym i pieszym łącznikiem między drogą do kościoła i drogą do cmentarza. 
Gmina ma możliwość otrzymania – w związku z wnioskiem złożonym do Lokalnej Grupy 
Działania, program „Budowa szlaków dla pieszych” -  ok. 316 tys. zł dotacji. 

� Skrzyżowanie drogi w Maszewie przy remizie OSP z drogą w kierunku Wisły – projekt 
przebudowy jest zakończony, trwają prace dotyczące organizacji ruchu i odwodnienia.       
W drugiej połowie roku będzie można wystąpić o wydanie pozwolenia na budowę. 

� Skrzyżowanie ulic Wspólnej, Różanej i Słowackiego z drogą wojewódzką w Mańkowie              
i Maszewie Dużym – trwają uzgodnienia dotyczące organizacji ruchu na czas budowy i po 
jej zakończeniu. 

� Budowa ulic: Prusa, Miłej, Wesołej i Pięknej w Maszewie Dużym jest na etapie wydawania 
pozwoleń wodnoprawnych. 

� Została zakończona procedura związana z uzyskaniem zgody mieszkańców na budowę 
dróg i skrzyżowań od Ulaszewa poprzez Ludwikowo, Maszewo Duże do Brwilna. Obecnie,  
na podstawie decyzji Starosty Płockiego, trwa wypłata odszkodowań. 

� Odnośnie dwóch dróg w Brwilnie: tzw. „ceówki”, tj. drogi równoległej do drogi wojewódzkiej 
po stronie północnej i drogi od drogi wojewódzkiej do cmentarza z parkingiem przy 
cmentarzu – prace projektowe zostały zakończone, wkrótce wystąpimy o wydanie 
pozwolenia na budowę. 

� Droga od granicy gminy do wsi Trzebuń – jest przygotowana kompletna dokumentacja, 
wkrótce wystąpimy do Starosty o ZRID. 

� Łącznik między drogą powiatową i drogą krajową Nr 60 w Nowym Trzepowie – z powodu 
zmiany interpretacji przepisów prawa wodnego dla miejsc, w których występuje kolizja                 
z sączkami melioracyjnymi na terenach meliorowanych należy wykonać dokumentację 
dotyczącą usunięcia tych kolizji. Uzgodnienia z PERN i Orlenem zostały zakończone. 

� Zostało zakończone projektowanie mostu na rzece Wierzbicy na granicy miejscowości 
Wyszyna – Kobierniki. Koszt tej inwestycji jest szacowany na 150 – 160 tys. zł. 

� W chwili obecnej są realizowane następujące inwestycje: 
• Maszewo Duże – rozpoczęto budowę ul. Cedrowej i ul. Jaworowej, 
• Biała – rozpoczęto budowę ul. Bohuna i Billewiczówny, 
• Ul. Umińskiego w Starych Proboszczewicach – budowa nie została jeszcze rozpoczęta, 

ale jest już podpisana umowa z wykonawcą, 
• Droga Kowalewko – Srebrna – prace nie zostały rozpoczęte z powodu niesprzyjających 

warunków atmosferycznych, 
� Wykonawca zapowiedział zakończenie budowy obiektów sportowych w Nowych 

Proboszczewicach do dnia 31 maja br. Wójt poinformował, że prawdopodobnie na przyszłej 
sesji zostanie przedstawiony projekt uchwały dotyczący powołania jednostki organizacyjnej, 
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której zadaniem będzie administrowanie wszystkimi obiektami sportowymi w Gminie, 
włącznie z Orlikiem. 

� Do POKL został złożony wniosek o dofinansowanie w maksymalnej kwocie 700 tys. zł do 
kosztów utrzymania przez 2 lata przedszkola w Wyszynie.  
Od 1 kwietnia br. jest prowadzony nabór do tego przedszkola. Do dnia dzisiejszego 
wpłynęły wnioski o przyjęcie 25 dzieci. Przypomniał, że dzieci w wieku 5 lat obowiązkowo 
należy zapisać do „zerówki”, ponieważ w 2012 roku muszą zacząć chodzić do pierwszej 
klasy. Obecnie na terenie gminy jest zameldowanych ok. 376 dzieci w wieku 
przedszkolnym. Do przedszkoli ogółem uczęszcza 71 dzieci, z czego 28 do przedszkoli       
w Płocku. 

� Poinformował, że w projekcie zmiany uchwały budżetowej przedstawianej na dzisiejszej 
sesji jest pozycja pod nazwą „Zakup lekkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w 
Wyszynie”. Przewiduje się, że ten zakup będzie opłacony w następujący sposób:   
dofinansowanie z MSWiA w kwocie 50 tys. zł na wniosek OSP w Wyszynie, dotacja        z 
WFOSiGW w kwocie 40 – 45 tys. zł, dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego 50 tys. zł i 
dotacja z budżetu Gminy 20 tys. zł przy założeniu, że samochód będzie kosztował ok. 170 
tys. zł. W budżecie Gminy musi być zabezpieczone 100% ceny zakupu, aby można było 
podpisać umowę kupna. 

� W projekcie zmiany uchwały budżetowej znajdują się również zmiany związane ze 
zwiększeniem wydatków na inwestycje, których wykonanie zostało przesunięte na br. 

� Budowa kanalizacji sanitarnej w Ogorzelicach – został wyłoniony wykonawca. Ta inwestycja 
powinna zamknąć się kwotą ok. 500 tys. zł, w tym 150 tys. zł z ANR. 

� Poinformował o decyzji Komendy Wojewódzkiej Policji w sprawie likwidacji trzech 
posterunków policji na terenie powiatu płockiego: w Łącku, Słubicach i Radzanowie.  

 
Przewodnicz ący Rady  poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta Gminy. 
Wobec braku pytań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych w okresie 
między sesjami. 
Komisja Rewizyjna  spotkała się dwa razy. Przewodnicz ący Komisji  Jacek Portalski  omówił 
tematykę posiedzeń: 
1. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2010 roku. 
2. Informacja o stanie zdrowia mieszkańców Gminy i analiza potrzeb w tym zakresie. 

 
Komisja Bud żetowa  spotkała się dwa razy. Przewodnicz ący Komisji  Mariusz Downarowicz 
omówił tematykę posiedzeń: 
1. Analiza gospodarki wodno-ściekowej i gospodarki odpadami. 
2. Analiza i ocena realizacji Planu Rozwoju Lokalnego Gminy na lata 2007-2013. 
3. Poinformował również wszystkich obecnych, że Gmina Stara Biała znalazła się w pierwszej 

10. gmin w kraju w konkursie „Przejrzysta strona BIP” zorganizowanym przez MSWiA. 
 

Komisja Polityki Społecznej  spotkała się jeden raz. Przewodnicz ący Komisji  Andrzej 
Wojciechowski omówił tematykę posiedzeń: 
1. Analiza i ocena Realizacji Planu Rozwoju Lokalnego Gminy na lata 2007-2013. 

 
Przewodnicz ący Rady  podkreślił sukces, jakim jest zajęcie przez Gminę tak wysokiej lokaty     
w konkursie „Przejrzysta strona BIP” 

 
Przewodnicz ący Rady zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonych sprawozdań. 
Wobec braku pytań do przedstawionych  sprawozdań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 6.  
Radny Włodzimierz Kajkowski  przypomniał radnemu powiatu płockiego Panu Marcinowi 
Piotrowskiemu o wcześniej złożonej obietnicy interwencji odnośnie naprawy drogi wojewódzkiej 
Nr 540 na odcinku Kamionki – Stare Proboszczewice. 
Pan Piotrowski zapewnił, że Pan Senator Smulewicz w ciągu 4 tygodni otrzyma informację             
z MZDW o stanie dróg w powiecie, w tym drogi Kamionki – Proboszczewice. Jest jednak 
zdania, że nie należy oczekiwać zadawalających rezultatów w ciągu 2 lat. 
Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Pan Zdzisław Dybiec: 
• Poinformował, że była propozycja przeniesienia Posterunku Policji do innej siedziby. 
• Nie jest wykluczone, że decyzja o likwidacji trzech posterunków policji może być cofnięta. 
• Poinformował, że pod względem liczby załatwianych zdarzeń Posterunek Policji w Starej 

Białej jest na drugim miejscu w powiecie płockim, po KM w Płocku. Jest dużo włamań do 
obiektów, w których są metale kolorowe. Jest również dużo spraw związanych z przemocą            
w rodzinie, alimentacyjnych, z prowadzeniem pojazdów pod wpływem alkoholu, a także 
wybryków chuligańskich. Najwięcej grup chuligańskich jest w Starych i Nowych 
Proboszczewicach. 
 

Radny powiatu płockiego Marek Moderacki: 
• Złożył gratulacje nowo wybranym sołtysom, 
• Wyraził swoje stanowisko odnośnie likwidacji posterunków policji, działań na rzecz poprawy 

stanu dróg wojewódzkich przebiegających przez Gminę, likwidacji placówek Poczty Polskiej. 
• Przypomniał o stowarzyszeniu „Jestem” w Płocku działającym na rzecz dzieci                       

z niepełnosprawnością umysłową oraz o możliwości otrzymania wsparcia od tej organizacji. 
• Wyraził uznanie dla OSP w Wyszynie, która uświetniła uroczystość bierzmowania dzieci      

w Sikorzu, 
• Poinformował, że firma „Stalmech” mieszcząca się w Starej Białej poszukuje 15 spawaczy. 
• Złożył wszystkim obecnym oraz pracownikom Urzędu Gminy życzenia Wielkanocne 
Radny Piotr Rutkowski: 
� Podziękował Panu Zdzisławowi Dybcowi za widoczną obecność policjantów na terenie 

Nowego Trzepowa i Bronowa-Zalesia, 
� Poprosił o ciągły monitoring prędkości pojazdów w Nowym Trzepowie i Bronowie-Zalesiu, 
� Poprosił o naprawienie przystanku w Bronowie-Zalesiu, 
� Poprosił o wykonanie wodociągu w Nowym Trzepowie jeszcze przed rozpoczęciem prac 

polowych, a także o doprowadzenie wody do gospodarstw. 
Radny Władysław Mikołajczyk: 
� Zwrócił się do radnych powiatu płockiego odnośnie naprawy drogi wojewódzkiej nr 540. 

Zauważył, że jest już za późno na interpelację, teraz potrzebna jest interwencja. 
Szczególnych zniszczeń tej drogi dokonał MZDW podczas usuwania karp wyciętych drzew. 

� W związku ze stanem drogi wojewódzkiej nr 540 zwrócił się do kierownika Posterunku 
Policji w Starej Białej o ustawienie odpowiedniego znaku ostrzegawczego. 

� Wyraził zaniepokojenie, że w Ośrodku Zdrowia w Nowych Proboszczewicach dentysta 
przyjmuje tylko prywatnie, ponieważ nie ma podpisanej umowy z NFZ. Jeden stomatolog na 
całą Gminę to jest za mało. 

� Zauważył, że matki z małymi dziećmi mają utrudniony dostęp do lekarza i zmuszone są 
korzystać z ośrodków zdrowia poza Gminą. 

Radny Włodzimierz Kajkowski wyraził zaniepokojenie możliwością likwidacji przez NFZ 
Ośrodka w Nowych Proboszczewicach. Zwrócił się do Wójta, aby interweniował u Kierownika 
NZOZ „Biała” Pani dr Urszuli Oleśkiewicz-Kiciak w sprawie utrzymania tej placówki. 
Radny Stanisław Wi śniewski: 
� Kiedy rozpocznie się budowa oświetlenia ulicznego w Kobiernikach? 
� Poinformował o spotkaniu w dniu 8 kwietnia br. strażaków powiatu płockiego                        

z podsekretarzem stanu w MSWiA Panem Zbigniewem Sosnowskim, który poinformował, że 
wkrótce priorytet w zakresie dotacji będą miały jednostki OSP działające w ramach 
krajowego systemu ratowniczo - gaśniczego. Tym bardziej celowa będzie decyzja Rady                        
o zabezpieczeniu pieniędzy w budżecie Gminy na zakup samochodu dla OSP Wyszyna. 
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Radny Mariusz Downarowicz  zwrócił się do Kierownika Posterunku Policji w Starej Białej            
o interwencję w związku ze zbieraniem się uczniów w Maszewie Dużym na ul. Szkolnej             
w kierunku lasu i docierających sygnałach o paleniu przez nich papierosów, piciu alkoholu                     
i prawdopodobnie zażywaniu narkotyków. 
Sołtys Nowego Dragania  Józef Ch ęciński :  
� kiedy będą wycięte topole przy drodze w Starym i Nowym Draganiu? 
� Kiedy zostanie naprawiona droga w Starym Draganiu? 
Radny Marek Krajewski: 
� Zgłosił potrzebę naprawy nawierzchni przy wiacie przystankowej  przy ul. Łącznej 

skrzyżowanie z ul. Lipnowską w Maszewie Dużym, 
� Prosi o postawienie we właściwym miejscu tablicy z nazwą ul. „Brzozowa” w Maszewie 

Dużym. 
Sołtys Ulaszewa Leszek Majczyna: 
� Poprosił o informację, na jakim etapie jest budowa gazociągu w Wyszynie. 
� Czy szkoła w Wyszynie będzie podłączona do sieci gazowej? 
� Czy w Gminie są prowadzone badania wody pitnej i gdzie można zapoznać się z wynikami 

badań? 
Radny Andrzej Wojciechowski  zwrócił się do radnych powiatu płockiego z prośbą                   
o interwencję w sprawie naprawy drogi powiatowej w Dziarnowie przy przystanku 
autobusowym. 
Radna Gra żyna Figiel-B ętlejewska : 
� Kiedy jest przewidywana rozbudowa szkoły w Maszewie Dużym? 
� Prosi o interwencję w sprawie stanu ul. Sportowej w Maszewie Dużym, którą nie można 

chodzić po opadach deszczu. 
Radny powiatu płockiego Lech D ąbrowski: 
• Złożył gratulacje i życzył sukcesów nowo wybranym sołtysom, 
• Powiadomił o zmianach struktury organizacyjnej w Urzędzie Powiatowym w Płocku, 
• Zaprosił obecnych na obchody Powiatowego Dnia Ziemi, które odbędą się 8 maja i Dnia 

Samorządu Terytorialnego, które odbędą się 27 maja, 
• Odnośnie poprawy stanu dróg wojewódzkich : proponuje, aby Radni Gminy przygotowali     

w tej sprawie interpelację, która zostanie pozytywnie zaopiniowana przez radnych powiatu 
płockiego. 

• Odnośnie poprawy stanu dróg powiatowych: dokonano ich przeglądu w powiecie płockim. 
19 kwietnia podczas posiedzenia Zarządu Powiatu prawdopodobnie zostaną podjęte 
decyzje finansowe w tej sprawie. 

• Odnośnie drogi wojewódzkiej nr 540 stwierdził, że nie ma pieniędzy na jej naprawę. 
• Złożył obecnym życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych. 
Radny powiatu płockiego Marcin Piotrowski  złożył gratulacje nowo wybranym sołtysom                
a wszystkim życzenia Wielkanocne oraz obiecał interwencje w sprawie poprawy stanu dróg 
wojewódzkich przebiegających przez tereny Gminy. 
 
Odpowiedzi Wójta Gminy: 
Radnemu Piotrowi Rutkowskiemu: 
� Przystanek autobusowy w Bronowie-Zalesiu zostanie naprawiony. 
� Odnośnie wodociągu w Nowym Trzepowie: dokumentacja jest już wykonana, ale 

prawdopodobnie nie zdążymy z realizacją przed rozpoczęciem prac polowych. Jeśli 
nastąpią straty w uprawach, rolnikom zostaną wypłacone odszkodowania. 

Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka: 
� Odnośnie drogi wojewódzkiej nr 540: 20 kwietnia br. będzie rozmawiał z dyrektorem MZDW 

w sprawie m.in. tej drogi jak i drogi nr 559. Budowę dróg należy rozpocząć od odnowienia 
rowów przydrożnych, udrożnienia przepustów, odprowadzenia wody z korpusu drogi,           
a dopiero potem budować drogę. Należy też rozstrzygnąć, czy budować szybciej i więcej 
dróg, czy też wolniej, ale w lepszej technologii, unikając dzięki temu częstszych napraw. 

� Odnośnie Ośrodka Zdrowia: poprosi kierownik NZOZ „Biała” Panią Oleśkiewicz-Kiciak            
o ustosunkowanie się na piśmie do zarzutów w sprawie funkcjonowania Ośrodka.  
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� Odnośnie stomatologa; wyposażenie gabinetu stomatologicznego jest własnością prywatną 
i nie można żądać, aby było przewożone w inne miejsce. Stomatolog zapowiedział, że            
w przyszłym roku weźmie udział w konkursie na uzyskanie kontraktu z NFZ na prowadzenie 
gabinetu. Rozstrzygnięcie zależy od NFZ, do którego zostanie wysłane pismo                      
o ustosunkowanie się do istnienie drugiego gabinetu. 

Na pytanie radnego Stanisława Wi śniewskiego: 
� Oświetlenie uliczne w Kobiernikach będzie wykonane po podpisaniu umowy z firmą Energa 

Oświetlenie, na którą nadal czekamy. 
Na prośbę sołtysa Nowego Dragani aJózefa Ch ęcińskiego: 
� Topole zostaną wycięte do końca października br. 
� Droga powinna być naprawiona do Świąt Wielkanocnych. 
Na pytania radnego Marka Krajewskiego: 
� Naprawa nawierzchni przy wiacie na przystanku autobusowym i ustawienie ul. Brzozowej 

zostanie poprawione po rozpoczęciu robót drogowych.  
Na pytania sołtysa Ulaszewa Leszka Majczyny: 
� Odnośnie gazociągu w Wyszynie, przechodzącego przez Ludwikowo. Sprawa jest 

uzgodniona z prawie wszystkimi mieszkańcami Wyszyny, teraz projektant musi podpisać z 
nimi umowy notarialne.  

� Szkoła w Wyszynie będzie ogrzewana gazem, gdy będzie do niej doprowadzony gazociąg. 
� SANEPiD w Płocku wykonuje systematyczne badania wody pod kątem bakteriologicznym. 

Nie zostały stwierdzone odstępstwa od normy Wyniki są publikowane w naszym BIP. Być 
może konieczne jest przepłukanie wodociągu z powodu nagromadzenia się zbyt dużej ilości 
żelaza. 

Na pytania radnej Gra żyny Figiel-B ętlejewskiej: 
� Szkoła w Maszewie Dużym będzie rozbudowana, gdy w budżecie gminy będą na ten cel 

pieniądze. 
� Na ul. Sportowej zostanie zamontowana kratka ściekowa. 
Radny Władysław Mikołajczyk  zauważył, że MZDW powinien doprowadzić drogę wojewódzką 
nr 540 w Nowych Proboszczewicach do stanu przed zniszczeniem, którego sam jest sprawcą. 
Na pytanie radnego Marka Moderackiego  o termin podpisania umów z LZS „START” 
Proboszczewice i LZS „Amator” Maszewo w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy na 
działalność statutową tych organizacji Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jest to przewidywane 
na 18 kwietnia br. 
 
O godz. 11.30 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.50 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścili radni powiatu płockiego i  Kierownik Posterunku Policji      
w Starej Białej Pan Zdzisław Dybiec. 
 
Ad. 7. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na rok 2011. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił              
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Włodzimierz Kajkowski  zapytał, czy 180 tys. przewidziane w budżecie na zakup 
samochodu dla OSP w Wyszynie jest zabezpieczeniem kwoty zamówienia. 
Pan Wójt  wyjaśnił, że w budżecie gminy musi być zabezpieczenie na 100% szacunkowej ceny 
zamówienia. Faktyczna cena zakupu samochodu powinna być niższa, będzie znana po 
przeprowadzeniu przetargu. Kwota zabezpieczenia będzie zmniejszana w miarę otrzymywania 
potwierdzeń  o przyznaniu dotacji. Dodał również, że w budżecie zabezpieczono także 
pieniądze na budowę drogi i boiska przy szkole w Wyszynie. Natomiast jeśli okaże się, że w 
przedszkolu przy szkole będą więcej niż dwa oddziały konieczne będzie zbudowanie drugiej 
klatki schodowej. Koszt budowy zostanie ustalony w wyniku przetargu. 
Wobec braku dalszych pytań oraz wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 25/V/11 zmieniaj ącą Uchwał ę Bud żetow ą Gminy Stara Biała na rok 2011 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad. 8. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w 2011 roku Gminie – Miasto Płock na poczet pokrycia kosztów pobytu w Izbie 
Wytrzeźwień w Płocku mieszkańców Gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Władysław Mikołajczyk  zapytał o skutki niepodjęcia tej uchwały. 
Pan Wójt  wyjaśnił, że kwota 4 tys. zł przewidziana w projekcie uchwały stanowi symboliczną  
część kosztów pobytu mieszkańców Gminy w Izbie Wytrzeźwień, daje natomiast podstawę do 
podpisania umowy z Gminą-Miastem Płock. 
Wobec braku dalszych pytań oraz wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 26/V/11 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2011 roku Gminie – 
Miasto Płock na poczet pokrycia kosztów pobytu w Iz bie Wytrze źwień w Płocku 
mieszka ńców Gminy Stara Biała  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Inwentaryzacyjnej 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 27/V/11 w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej (uchwała w załączeniu 
do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 10. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Stare Proboszczewice (dz. nr 75/5).    
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił               
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
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Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 28/V/11 w sprawie wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych                   
z nieodpłatnym nabyciem przez Gmin ę Stara Biała gruntu poło żonego w m. Stare 
Proboszczewice (dz. nr 75/5)  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 11. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Ludwikowo (dz. nr nr  24/31, 24/38 i 24/42).                        
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 29/V/11 wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych                            
z nieodpłatnym nabyciem przez Gmin ę Stara Biała gruntu poło żonego w m. Ludwikowo 
(dz. nr nr  24/31, 24/38 i 24/42) (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.12. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Ludwikowo (dz. nr 21/10).                           
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podj ęła 
Uchwał ę Nr 30/V/11 w sprawie wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych                   
z nieodpłatnym nabyciem przez Gmin ę Stara Biała gruntu poło żonego w m. Ludwikowo 
(dz. nr 21/10) (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
 
Ad. 13. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego         
w m. Stare Proboszczewice (dz. nr nr 238/1 i 369/9) i Nowe Trzepowo (dz. nr nr 153/1 i 151/2).  
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił              
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 31/V/11 w sprawie  wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych        
z nabyciem przez Gmin ę Stara Biała gruntu poło żonego w m. Stare Proboszczewice (dz. 
nr nr 238/1 i 369/9) i Nowe Trzepowo (dz. nr nr 153 /1 i 151/2)  (uchwała w załączeniu do 
protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu 
Odnowy Miejscowości Biała na lata 2010- 2017”.       
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 32/V/11 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy M iejscowo ści Biała na lata 
2010-2017”  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 15. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu 
Odnowy Miejscowości Brwilno na lata 2011-2018”.       
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radny 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 33/V/11 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy M iejscowo ści Brwilno na 
lata 2011-2018”  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
 
Ad. 16. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu 
Odnowy Miejscowości Nowe Proboszczewice na lata 2010-2017”.       
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 34/V/11 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy M iejscowo ści Nowe 
Proboszczewice na lata 2010-2017” (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.17. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy 
Stara Biała, wyjaśniając, że proponowane zmiany wynikają z konieczności dostosowania 
zapisów Statutu Gminy do obowiązujących przepisów.    
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Pan Wójt  dodał, że w projekcie uchwały jest również zapis mówiący o tym, że na wniosek 
radnego materiały na sesje rady gminy mogą być przesyłane drogą elektroniczną. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 35/V/11 w sprawie zmian w Statucie Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu 
do protokółu). 
 
Ad. 18. 
Radni  uzgodnili, że wspólne posiedzenie komisji zaplanowane na dzień 10 maja br. odbędzie 
się  w dniu 20 maja br. 
Wójt Gminy  poinformował o otrzymanym od Starosty Płockiego zaproszeniu na obchody Dnia 
Samorządu Terytorialnego, które odbędą się w dniu 27 maja.  
Sołtys  Miłodro ża Czesław Kowalski  przypomniał o obiecanym przez Wójta spotkaniu 
informacyjnym z rolnikami w sprawie melioracji gruntów rolnych. 
Pan Wójt  poinformował, że odbyły się już rozmowy z Zarządem Melioracji. Natomiast samo 
wykonanie melioracji rolnej powinno być podzielone na etapy, ponieważ dotyczy obszaru 1200-
1500 ha. Spotkania z rolnikami planuje zorganizować do końca maja br. 
Przewodnicz ący Rady  udzielił głosu Panu Marianowi Proniewskiemu z LZS „Start” 
Proboszczewice, który: 
� Zaproponował, aby włączyć Bibliotekę Gminną do tworzonego Gminnego Ośrodka Kultury    

i Sportu, 
� Zapytał, kiedy będą zgazyfikowane miejscowości Nowe i Stare Proboszczewice. 
Odpowiedzi Wójta: 
� Połączenie Biblioteki Gminnej z  Gminnym Ośrodkiem Kultury i Sportu nie jest możliwe         

z powodu obowiązujących przepisów oraz stanowiska Książnicy Płockiej, która nadzoruje 
pracę Biblioteki i jest przeciwna temu pomysłowi. 

� Do końca czerwca wszyscy zainteresowani mieszkańcy tych miejscowości albo otrzymają 
do podpisu umowy w sprawie przyłączenia do gazociągu, albo wyjaśnienie, że budowa 
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gazociągu nie nastąpi z powodu braku stacji redukcyjnej gazu w okolicach obu 
miejscowości. 

Radny Stanisław Wi śniewski  poinformował, że Prezes Zarządu ZUOK Kobierniki wspólnie       
z Panem Wójtem  organizują spotkania z mieszkańcami okolicznych miejscowości. Zachęcił 
radnych do wzięcia udziałów w tych spotkaniach, które przybliżą problemy związane                   
z istnieniem ZUOK. 
Na zakończenie Przewodnicz ący Rady  w imieniu własnym i Wiceprzewodnicz ącego Rady 
Włodzimierza Kajkowskiego  złożył wszystkim życzenia zdrowych, pogodnych i wesołych 
Świąt Wielkanocnych. Do życzeń dołączył się Pan Wójt . 
 
Ad.19. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicz ący Rady  zamknął obrady  V Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                        /-/Jan Wrześniewski 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 
 


